
Art 44 Vragen 

Geacht college,

Afgelopen week vernamen wij het nieuws dat Maaspoort een recordaantal bezoekers had in 2023. 
Ansicht is dat mooi, maar we zien ook toenemende subsidies en vragen ons af of deze wel doelmatig 
worden gebruikt. Ook zien we dat zowel De Doolhof claimt dat zij een record aantal bezoekers heeft 
met eenzelfde voorstelling. 

1. Is het naar uw mening terecht dat Maaspoort de bezoekersaantallen van Het was Zondag in 
het Zuiden opeist, terwijl deze bezoekers niet in de Maaspoort zijn geweest?

2. Wat waren de kosten van de Maaspoort als medeproducent van bovengenoemde productie?
3. Is het beleid dat er producties worden gefinancierd met geld van de gemeenschap en wat 

word hiermee beoogd te bereiken. 
4. We zien dat Maaspoort steeds meer producties sponsort, financiert en/of ondersteunt. Kunt 

u ons inzicht geven per productie wat de kosten hiervan zijn in geld en ondersteunende uren 
en wat het doel daarvan is?

In de programmabegroting 2024-2027 is een structurele verhoging van subsidiegelden verstrekt voor
de 4 grote culturele instellingen.

Middels een motie van fractie Veur Groeët Venlo  is nog geprobeerd om hier tijdelijk van af te zien en
eerst te kijken naar kostenbespringen en uitkomst van een lopen rekenkameronderzoek.  

U hebt deze motie ontraden omdat er per direct personeel zou moeten worden ontslagen als deze 
subsidie niet zou worden toegekend. 

Nu lezen wij dat Maaspoort hun naam en logo gaat wijzigen.Ook hier zijn kosten mee gemoeid en wij
denken nu dat de toegekende verhoging van subsidiegelden worden gebruikt om deze hobby’s te 
financieren. 

1. Wist u van deze naamswijziging en zo ja vanaf wanneer?
2. Wat kost van deze naamswijziging?
3. Kunstencentrum Venlo heeft haar naam ook recent gewijzigd. Ook hier hebben wij een 

subsidierelatie. Wat waren de kosten daarvan en wat heeft het opgebracht?
4. Vind u het ook niet vreemd dat er eerst een noodbrief naar het college word gestuurd en 

vervolgens kosten worden gemaakt die naar onze mening niet nodig zouden zijn?
5. Heeft u de raad niet verkeerd geïnformeerd om te stellen dat de nood dusdanig hoog was 

(en dus banen op de tocht stonden) en nu het geld tegen de plinten lijkt aan te klotsen, 
waarbij er nu gezocht moet worden hoe het geld verbruikt gaat worden?

Graag zien we deze vragen in de daarvoor gestelde tijd beantwoord 

PVV Venlo 

D.Donders 
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